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Kedves Egyháztagunk!
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Dr. Mozga Róbert

 1979-ben születtem Kisvárdán. Pátrohán 
nevelkedtem szüleimmel, testvéremmel, és apai 
nagymamámmal. Családunk minden oldalról re-
formátus felekezetű, felmenőim presbiteri és 
gondnoki tisztséget is betöltöttek, így számomra 
is természetes volt, hogy 7. osztályos koromban 
konfirmáltam a pátrohai gyülekezetben. 
 Az általános iskolát falumban, a gimnázi-
umot Kisvárdán, a Szent László Középiskolában 
végeztem. 2002-ben a Miskolci Egyetem Állam-és Jogtudományi Karán 
jogász diplomát szereztem,  jelenleg a Kormányhivatalnál dolgozom. 
Egyetemi tanulmányaim alatt ismerkedtem meg feleségemmel, dr. Dob-
rosi Mariannával, akivel 2004-ben házasodtunk össze. Feleségem is 
jogász végzettségű, 2016-ban  felnőttként konfirmált. Három lánygyer-
mekkel áldotta meg Isten a házasságunkat, Krisztina a Kölcsey Ferenc 
Gimnáziumban végzős tanuló, Katinka és Bianka a Jókai Mór Reformá-
tus Általános Iskola és Óvoda tanulói.
 2018 óta presbiteri, majd 2021-től főgondnoki feladatokat látok 
el a gyülekezetben.  Az Úr kegyelméből a rám bízott szolgálatokat igyek-
szem odaadással, lelkiismeretesen ellátni. Nagy létszámú és kiterjedt in-
tézményhálózattal rendelkező gyülekezetünkben ez szent felelősséget is 
jelent számomra.
 Igyekszem továbbvinni családomban a szüleimtől, nagyszüleim-
től kapott református hitéletet, melyben feleségem is szívből támogat. 
A vasárnapi felnőtt és gyerek Istentiszteletek mellett sokat jelentenek 
számomra azok az alkalmak, amikor egymást jobban megismerhetjük, 
egymás hitéből épülhetünk, így a férfi bibliaórák, vagy a Berekfürdőn 
megrendezésre kerülő többgenerációs nyári tábor. Fontos pont a csalá-
dunk életében a közös esti imádság, amikor Istennek hálát adva tudjuk 
a napot lezárni. Hiszem és sokszor tapasztaltam, hogy az Istenbe vetett 
hit mindig megőriz és megerősít. „Mindenre van erőm a Krisztusban, aki 
engem megerősít” (Fil 4,13)
 Isten áldásával szeretnék tovább szolgálni a gyülekezetben, hi-
szem, hogy az Ő elhívása szerint. Ehhez kérem Urunk erejét, áldását ma-
gam és az egész gyülekezet számára.



Balogh Tamás

 1973. október 10-én születtem Tiszalökön. 
Gyermekéveimet Tiszavasváriban töltöttem. Édes-
apám raktárvezetőként, édesanyám laboránsként 
a helyi gyógyszergyár megbecsült alkalmazottja-
ként 40 éven át dolgoztak nyugdíjazásukig. Nővé-
rem vállalatirányitási rendszerekért felel egy multi-
nacionális cég alkalmazottjaként Tiszaújvárosban.
Jómagam általános iskolai éveimet Tiszavasvári-
ban töltöttem, majd középiskolásként Nyíregyhá-

zán a Sipkay Barna Kereskedelmi Szakmunkásképzőben végeztem mint 
kereskedő (1991). Felnőttként, munka mellett érettségiztem a Bánki Do-
nát Műszaki Szakközépiskolában (2001-ben) majd néhány évvel később 
sikeresen államvizsgáztam Művelődésszervezőként (PR marketing sza-
kon) a Nyíregyházi Főiskolán (Napjainkban: Nyíregyházi Egyetem)
 A Tiszavasvári Református Gyülekezetben felnőttként konfirmál-
tam 2008-ban. Ugyanebben az évben Isten színe előtt kötöttünk há-
zasságot feleségemmel, Baloghné Szűcs Zsuzsannával, aki néprajzos, 
muzeológusként jelenleg a Sóstói Múzeumfalu igazgatója.  Hisszük és 
valljuk, hogy a házasság Istennel kötött szerződés, amelynek legfonto-
sabb sora: „Hozzá hű leszek, vele megelégszem...” 
 14 éves házasságunkat három lánygyermekkel (Boróka, Luca-Ka-
tica, Lenke-Róza) áldotta meg az ÚR, amiért naponta adunk hálát. Fe-
leségemmel (aki református lelkész szülők gyermeke) fontosnak tartjuk 
a család egységét, az Úrral kötött szövetséget, a hitben élést, és a hitre 
való nevelést. Gyermekeinket is ebben a szellemben igyekszünk nevelni. 
 2016-ban addigi lakóhelyünket elhagyva Nyíregyházára költöz-
tünk és azóta is a megyeszékhelyen élünk, és aktív tagjai vagyunk a 
Nyíregyházi-Városi Egyházközségnek. Jelenleg a Nyíregyházi Sportcent-
rumban a nemzetközileg is jegyzett (FATUM Nyíregyháza) női röplabda 
csapatának technikai vezetőjeként és sajtófőnökeként dolgozom.
 Úgy gondolom, hogy a presbiteri megbízatás Isten kegyelmének 
és szeretetének jele. Igyekszem jól betölteni a feladatomat, buzgó imád-
sággal, folytonos tanulással. Azt hiszem, egy gyülekezet presbitereinek 
felelősséggel és tiszta erkölcsi élettel kell hozzájárulniuk az evangélium 
terjesztéséhez egyházközségükben, környezetükben.



Barati Ferenc

 1987-ben születtem Kisvárdán. 2001-ben 
Fényeslitkén konfirmáltam, amely gyülekezetre 
ma is szeretettel gondolok. 
Nyíregyházán a Bánki Donát Műszaki Szakközép-
iskolában érettségiztem. A Nyíregyházi Egyetemen 
ökológusként, majd a Debreceni Egyetemen ter-
mészetvédelmi mérnökként végeztem. Tanulmá-
nyaim megkoronázásaként növényorvosi diplomát 
szereztem a Szent István Egyetemen.
 2012-ben házasságot kötöttem feleségemmel, Barati-Réti Eszter-
rel. Nagy öröm számunkra, hogy 2022-től az református óvodában szol-
gálhat óvónőként. 
 Isten a családunkat három csodálatos gyermekkel áldotta meg. 
Blanka lányunk ötödikes, Boróka leányunk pedig reménységünk szerint 
szeptemberben kezdi meg tanulmányait a Jókai Mór Református Általá-
nos Iskolában. Döme fiunk pedig második évét kezdte meg az egyházi 
óvodánkban. Immáron 12 éve élünk Nyíregyházán és tartozunk a Nyír-
egyháza-Városi Református Egyházközséghez.
 Hét szép évet töltöttem a Nitrogénművek Zrt. üzletkötőjeként, 
majd 2020-tól a Syngenta Kft. régióvezetőjeként dolgozom.
 Feleségemmel együtt fontos számunkra a hittel és hitben való 
együttélés. Gyermekeinket is ebben a szellemben neveljük, és mi is 
eszerint igyekszünk élni. Nap mint nap erőt ad számunkra az esti kö-
zös igeolvasás, reggeli áhítatok, a gyülekezetben megélt rétegalkalmak. 
Hat évvel ezelőtt választott a gyülekezet pótpresbiterének, majd később 
presbiterének. Szolgálatomat az audio-vizuális munkacsoport tagjaként 
az istentiszteleti alkalmak hangosításában, közvetítésében végzem. Há-
lás a szívünk, hogy ehhez a remek közösséghez tartozhatunk! A jövőben 
intenzívebben szeretnénk részt venni egész családunkkal a gyülekezet 
életében. 
 „Hiszen kegyelemből van üdvösségetek a hit által, és ez nem tő-
letek van: Isten ajándéka ez; nem cselekedetekért, hogy senki se dicse-
kedjék.” (Efézus 2,8)



Dr. Batári László 

 Kisvárdán születtem 1979-ben, gyermek-
koromat egy kis faluban, Lövőpetriben töltöttem, 
ahol apai nagyszüleimmel egy háromgenerációs, 
gazdálkodó, református családban nevelkedtem. 
Itt kaptam azokat a gyökereket, amelyek elindítot-
tak a lelki úton. Gyermekkorom óta részt vettem a 
helyi gyülekezeti életben, gyermekistentisztelete-
ken, ifjúsági bibliaórákon, nyári táborokban, majd 
1991-ben konfirmáltam.

 Középiskolai tanulmányaimat a Debreceni Református Kollégium 
Gimnáziumában folytattam, ahol eltöltött négy év tovább formálta hitbeli 
meggyőződésemet. Az érettségit követően a Debreceni Egyetemen sze-
reztem jogi diplomát. Nyíregyházára 2002-ben költöztem, mivel az egye-
tem elvégzését követően itt kaptam munkát. Munkahelyemet a végzett-
ségemnek megfelelően választottam, jelenleg is jogászként dolgozom a 
közigazgatásban gazdasági területen.
 2004-ban kötöttem házasságot feleségemmel, Cserepes Csillá-
val, aki a Jókai Mór Református Általános Iskolában tanítónő közel 25 
éve. A tanulmányi alapok átadásán túl fontosnak tartja a hitbeli érték-
rend közvetítését is az iskolában elinduló gyermekek és családjaik szá-
mára. Házasságunkat Isten két gyermekkel ajándékozta meg, Noémi és 
Bálint jelenleg gimnáziumban tanulnak és gyülekezetünk tagjai. 
 A keresztyén fundamentumok útmutatásul szolgálnak számom-
ra mind a magánéletben, mind a munkában. Református hitvallásomat 
szem előtt tartva mindennap keresem Isten számomra küldött üzenetét. 
Fontosnak tartom a gyülekezeti közösséghez tartozást, hogy egymást 
erősítve lehessünk élő gyülekezet.
 A mostani ciklusban presbiterként szolgáltam a gyülekezetben, 
melynek során elláttam a presbitérium jegyzői feladatait és a számvevő 
bizottság tagjaként működtem közre. Isten áldását kérve vállalom a to-
vábbi szolgálatot azon meggyőződéssel, hogy „…akik az Úrban bíznak, 
erejük megújul, szárnyra kelnek, mint a sasok, futnak, és nem lankad-
nak meg, járnak, és nem fáradnak el.” (Ézsaiás 40,31). 



Dr. Dezső Bálint

 Dr. Dezső Bálint vagyok, Debrecenben szü-
lettem és ott éltem a diplomám kézhezvételéig. A 
cívisváros meghatározójává vált életemnek, gon-
dolkodásomnak, a hithez vezető utamnak. A Kálvi-
nista Róma fokozatosan mutatta meg református 
oldalát. Szinte a nulláról indultam ezen a téren, de 
anyai nagyapám bevezetett a hit világába: imád-
kozni tanított, Bibliát adjon a kezembe, biztatott, 
hogy járjak hittanra. A debreceni nagyerdei gyüle-
kezetbe kezdtem el hittanórára járni még 1989-
ben, emlékszem, hogy szombaton reggel nyolckor voltak az alkalmak, 
amelyeket Püski Lajos és Püskiné Szécsi Judit lelkészek tartottak. A Deb-
receni Református Kollégium Gimnáziumában érettségiztem, majd a jogi 
egyetemre vezette utamat az Úr, aki őriző pásztorként kísérte életemet 
már akkor is és kíséri most is. 
 Az egyetemi évek alatt az egyetemi gyülekezet tagjaként ismer-
tem meg életem párját, Majoros Lillát, akivel 2006-ban kötöttünk házas-
ságot Nyíregyházán.
 Egy év angliai tartózkodást követően kínálta magát a lehetőség, 
hogy külhonban teremtsünk egzisztenciát, de nem engedtünk a csábítás-
nak, és rendes hazafiként hazajöttünk. Tizenkét évet a megyei gyámhiva-
talban, három évet a regionális adóhivatalban dolgoztam, majd 2017. óta 
a Nyíregyházi Törvényszéken gyakorlom hivatásomat bírósági titkárként.
 Számomra nagyon fontos a hitem gyakorlása, és az is, hogy a hi-
temet gyülekezetben éljem meg. Sajnos hiába nagy a családunk, Nyír-
egyházán és 40 km-es körzetében egyik családtagunk sem él, így a gyü-
lekezet számunkra egyfajta családpótlék is. Nagy öröm volt számomra, 
amikor a gimnáziumi énekkarom, a Kántus szolgálatai során megismert 
Kissné Dr. Mogyorósi Pálma karnagy asszony kórust verbuvált gyüleke-
zetünk tagjaiból. Régi vágyam volt, hogy ismét kórusban énekelhessek, 
és ha tehetem, elmegyek a próbákra és a szolgálatokra is, hogy együtt 
adjunk hálát az Úr Istennek a mindig kéznél lévő nagyszerű hangszerünk-
kel, az énekhangunkkal.
 Az Isten ügyéért dolgozó, az Úrnak szolgáló embernek a legfon-
tosabb feladata az Úr szavára való odafigyelés, az ő fiával, Jézus Krisz-
tussal való párbeszéd. A templomunk szószéke felett olvasható idézetet 
próbálom a magam életére alkalmazni: „Keressétek először Istennek or-
szágát és az ő igazságát, és mindezek ráadásként megadatnak majd 
nektek.” (Máté 6:33)



Farkas Gyula

 1943-ban születtem Gáva községben egy 
három fiúgyermekes  család középső tagjaként. Itt 
nevelkedtem és jártam iskolába. Szüleim gazdál-
kodók voltak.
 Édesapámat nem ismertem, mert meghalt 
az orosz fogságban. Édesanyám nehéz körülmé-
nyek között egyedül nevelt minket. A  Gondviselő 
Atya gondoskodott az árva családról.
  Az általános  iskola elvégzése után lakatos 

szakmát tanultam, majd 1980-ban felvonószerelő végzettséget szerez-
tem. 1991. évtől önálló vállalkozóként  dolgoztam, mint felvonószerelő.
2018-ban lettem nyugdíjas.
 Feleségem Erdélyi Etelka református családban nőtt fel. Az OTP 
Bankban  dolgozott nyugdíjba meneteléig.
Hálát adok az Istennek, hogy egy hitben élő családba kerültem, a felesé-
gem által. 
 Házasságunkat két fiúgyermekkel áldotta meg az Atya. Gyula 
nevű gyermekünk 1974-ben született. A Miskolci Egyetemen szerzett in-
formatikus mérnöki diplomát.  Torontóban él. Csaba 1980-ban született, 
fogtechnikusi végzettséget szerzett  és a szakmájában dolgozik Nyíregy-
házán. Két fiúunokát kaptunk a Mindenhatótól, az első 7 éves Bence, a 
második 8 hónapos Kristóf.
  A gyülekezetnek nagyon régen, rendszeresen Templomba járó ak-
tív  tagja vagyok, részt veszek a különböző alkalmakon.
Hitéletemmel, amit gyermekkorom óta gyakorlok, igyekszem példát mu-
tatni az utánunk jövő nemzedéknek is.

 Magamra nézve is kötelezőnek tartom  Pál apostol intelmét: „…
igyekezzenek jó cselekedetekkel elől járni azok, akik Istenben hívőkké 
lettek…” (Titus 3,8)
 Nagy örömöt jelent számomra  a megtisztelő presbiteri jelöltség.
Isten segítségét kérve igyekszem majd a feladatokat ellátni, a  tőlem tel-
hető legnagyobb igyekezettel, a gyülekezet épülésére.



Dr. Gulácsi Tamás

 1983-ban születtem Nyíregyházán. Itt ne-
velkedtem, itt jártam általános és középiskolába, 
majd tanulmányaimat Budapesten folytattam, a 
Pázmány Péter Katolikus Egyetemen szereztem 
jogász diplomát. Az egyetem elvégzését követően 
visszatértem szülővárosomba, ahol a mai napig 
jogászként dolgozom, édesapámmal közösen mű-
ködtetünk egy ügyvédi irodát.
 2015-ben házasodtam össze feleségem-
mel Jánvári Eszterrel, házasságunkat a Jóisten 3 
gyermekkel áldotta meg: Fanni 2016-ban, Flóra 2019-ben, András 2020-
ban született.
 Édesapám és édesanyám hívő katolikus, jómagam is ezt a vallást 
gyakoroltam gyermekkoromtól kezdve. A Jósavárosi Görögkatolikus Egy-
házközségnek voltam aktív tagja, itt formálódott ki a szilárd istenhitem.
A budapesti évek alatt édesapám egyszer azt javasolta, hogy látogassam 
meg a Pasaréti Református Gyülekezetet, és hallgassam meg az ott szol-
gáló református lelkész – Cseri Kálmán – igehirdetését. Onnantól kezdve 
egyre gyakrabban fordultam meg ott, a pasaréti templom puritán világa, 
a református énekek szívhez szóló sorai, Cseri Kálmán napokig bennem 
munkálkodó mondatai egy másik utat nyitottak meg előttem. Református 
feleségemmel való megismerkedés és az ő élő hite tovább segített ezen 
az úton, és – immár közösen – egyre gyakrabban fordultunk meg a pasa-
réti gyülekezetben, majd Nyíregyházára költözésünket követően az itteni 
gyülekezetben is.
 2019 tavaszán igent mondtam az Úr hívására és részt vettem 
Berekfürdőn egy 3 napos lelkigyakorlaton (Cursillo), ami jelentős fordu-
lópont volt az életemben és a Jézussal való kapcsolatomban. Az itt meg-
ismert testvérek nyitottak utat a gyülekezet, mint nagy család felé, és 
még azon a nyáron – immár a gyülekezettel és a családommal együtt 
- visszatértem Berekfürdőre a többnemzedékes nyári táborba, ahol meg-
érett bennem az elhatározás arra, hogy református keresztyénként éljem 
tovább az életemet. Istennek kegyelméből gyülekezetünkben konfirmál-
hattam. 
 Hálás vagyok az Úrnak, hogy a reformátusok országútján járha-
tok, és hálás vagyok a gyülekezetnek, hogy nyitott szívvel és nagy-nagy 
szeretettel fogadtak be minket.



Guti László

 1967. február 16-án születtem Fehérgyar-
maton. Gyermekéveimet és általános iskolai tanul-
mányaimat Tarpán folytattam. Szüleim, testvérem 
és a családom minden tagja református vallású. 
Nagybátyám Tarpán volt gondnok 28 évig és édes-
apám 17 évig presbiter, valamint két unokatestvé-
rem jelenleg is presbiter a Tarpai gyülekezetben. 
1980-ban konfirmáltam ott.
 Középiskolai tanulmányaimat Kisvárdán a 

Bessenyei György Gimnáziumban végeztem. Ezt követően felvételt nyer-
tem a Gödöllői Agrártudományi Egyetemre, majd egy balesetet követően 
a helyi Mezőgazdasági Főiskolán folytattam tanulmányaimat, ahol gépé-
szmérnökként végeztem. Katonaságot követően két évet a szakmában 
dolgoztam, majd a munka mellet elvégeztem a Pénzügyi és Számviteli 
Főiskolát, amellyel már a bankszektorban helyezkedtem el. Ezt követően 
20 évig voltam a Magyar Államkincstár dolgozója, amelyből 15 évig ve-
zetője. Jelenleg a Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóságon dolgozom a 
gazdasági műszaki osztályon.
 1994-ben megnősültem, feleségem Jenei Emese tanárnő volt, őt 
Isten az elmúlt évben szólította el közülünk. Két gyermekünk született, 
akik az alapokat a Nyíregyházi Jókai Mór Református Általános Iskolában 
sajátították el. Veronika Debreceni Református Kollégium Gimnáziuám-
ban érettségizett és jelenleg már ott is dolgozik a Debreceni Egyetemet 
követően, mint magyar-történelem szakos tanár. Eszter lányom a Kölcsey 
Ferenc Gimnáziumba járt, majd a Soproni Egyetem hallgatójaként szer-
zett erdőmérnöki diplomát. Gyermekeim is gyülekezetünk tagjai.
 Gyermekkoromtól Istenfélő, hívő ember vagyok, rendszeresen já-
rok templomba, olvasom a Bibliát okulva tanításaiból. Két évvel ezelőtt a 
Presbitérium az egyházközség Intézményi Felügyülő Bizottságába válasz-
tott, ott szolgálok a bizottság többi tagjával, betöltve ezt a felelősségtel-
jes, komoly feladatot.
 Nagy megtiszteltetésnek vettem, a presbiteri tisztségre való aján-
lást. Igyekszem ennek megfelelni és részt venni az alkalmakon. Örömmel 
veszek részt az egyház szolgálatában. Hitvallásom az embertársaim sze-
retete és segítése.



Horváth Péter

 1958-ban születtem Nyírbátorban. Kislétán 
nevelkedtem, itt jártam általános iskolába. Édes-
apám buszvezető volt, de foglalkozott mezőgaz-
dasággal is. Mindig irányt mutatott, hogy hogyan 
kell a család anyagi biztonságát megteremteni.
Édesanyám Fejér megyéből, Rácalmás-
ról került a megyébe. Először Nyírbá-
torban szülésznő volt, majd a kislétai 
gyermekotthonban, végül a család 1974-es Nyír-
egyházára költözése után a Magdaléneumban dolgozott.
 A család református. Édesapám presbiteri szolgálatot lá-
tott el Kustár Péter református lelkész mellett a kislétai gyülekezet-
ben, akivel jó barátságot ápolt mindig. Itt konfirmáltam 1972-ben.
 Középiskolai tanulmányaimat a debreceni Vegyipari Szak-
középiskolában végeztem el. Érettségi után egy évig meósként 
dolgoztam Nyíregyházán a Konzervgyárban. Ezt követően a helyi 
Mezőgazdasági Főiskolán folytattam tanulmányaimat, ahol repü-
lőgép-vezető mérnökként végeztem, és itt maradtam a repülőtéren 
az MRSZ szolgálatában mint repülőgépvezető-oktató. Majd 1992-
ben megalapítottuk oktató kollégáimmal cégünket, a Tréner Kft-t.
 1981-ben megnősültem, feleségem Kéry Zsuzsanna Éva taní-
tónő. Két fiunk és két unokánk született. Idősebbik fiam Tibor, közgaz-
dászként végzett a Corvinus Egyetemen, jelenleg velem dolgozik a Re-
pülőiskolán. Nagyobbik unokám Emma 2019-ben, kisebbik unokám 
Márk 2021-ben születtek.  Kisebbik fiam Zsolt a Nyíregyházi Egyetem 
mezőgazdasági mérnöki karán végzett. Zsolt a család mezőgazda-
sági vállalkozásában dolgozik. Gyermekeim is gyülekezetünk tagjai.
 Gyermekkoromtól hívő ember vagyok, rendszeresen járok 
templomba, olvasom a Bibliát okulva tanításaiból. Nagy megtisztel-
tetésnek vettem, amikor először a presbiteri tisztségre megválasz-
tottak. Igyekszem ennek megfelelni és részt venni az alkalmakon. 
Az istentiszteletek és a férfi bibliaórák nagy hatással vannak rám.
2016 tavaszán Berekfürdőn Cursillon vettem részt, ami nagy 
tanúság volt számomra, lelki megerősödésemet szolgálta.
Örömmel szolgálok, hiszen hitvallásom az embertársaim szeretete és se-
gítése.



Kis Böndi János

 1949-ben Nyíregyházán jöttem e világra, 
szüleim harmadik gyermekeként. Édesanyám fi-
atal korában a Debreceni Anyaház diakonisszája 
volt. Szülőhelyemen nevelkedtem. Édesapám MÁV 
vonatvezető, édesanyám rendelőintézeti asszisz-
tens volt. Óvodába, általános iskolába itt jártam, 
1962-ben itt konfirmáltam. Szüleim sokat imád-
koztak értem, továbbá igyekeztek formálni nem-

zettudatomat.
 Pályafenntartási és vasútépítési technikumban, Budapesten ké-
pesítőztem. Néhány évi MÁV munkámat követően a MEZŐBER-AGROBER 
Tervezési, Beruházási Vállalathoz mentem, úttervező, mélyépítő tervező 
munkakörbe, látványos, felelősségteljes, magas szakmai igénnyel. 
Ezen évtizedek alatt különböző utazási irodákkal szerződésben - a hoz-
zánk érkező és jellemzően a Történelmi Magyarország jelentős területére 
induló-látogató -, csoportokat is vezettem. Majd visszamentem a MÁV-
hoz, ahol szakmai felsőfokú képzés után, néhány tényleg kihívást jelentő 
munkakört láttam el 2007-ig, nyugdíjba menetelemig. Utolsó munkakö-
römben auditálással foglalkoztam. „Szeretetet akarok én és nem áldoza-
tot…” (Hóseás 6,6) - függesztettem ki irodám falára.
 Ebben az időben a Presbiteri Szövetség szervezésében Budapes-
ten három éves alapfokú, majd a KGRE felsőfokú presbiterképzőjét vé-
geztem el Nagykőrösön.
 1980-ban Hepp Évával kötöttem házasságot, akivel kezdeti bol-
dog években neveltük a megszületett gyermekeinket, Csinszkát és Már-
kot. Csinszkáék Budapesten élnek, Márk még nem családos. Kiemelkedő 
lelkiismeretességgel, jellemzően Ő gondoskodik édesanyjáról – felesé-
gemről -, immár három éve. Éva, a Szivárvány Idősek Otthona Nappali 
ellátásának „klubtagja”.
A Bibliát naponként olvasom, és Hitvallásainkkal együtt igyekszem zsi-
nórmértéknek tekinteni. A presbiteri munkámat, mint Krisztus jó vitéze, 
szolgálatként végzem.



Kósa László

 1977-ben Fehérgyarmaton születtem. Ti-
szakóródon nőttem fel, ott is konfirmáltam. Később 
Tiszacsécsén Móricz Zsigmond „tündérszigetén” 
éltem, ahol szüleimmel és testvéremmel abba a 
kicsi kazettás templomba jártunk ahol később az 
esküvőnk is volt. A középiskola elvégzése után a 
„csécsi” lelki útravaló hatására és az Úr elhívására 
hittanár-történelem szakon végeztem a Nyíregyhá-
zi Főiskolán, majd történelemből egyetemi diplo-
mát szereztem a Miskolci Egyetemen. A közelmúltban közgazdász-tanár 
diplomát szereztem Nyíregyházán.
 2012-ig a kereskedelemben autóértékesítéssel foglalkoztam, 
majd a Vibracoustic-CV Airsprings Magyarország Kft-nél dolgoztam raktá-
rozási vezetőként 2020-ig. Jelenleg az Orha Művek Zrt. értékesítőjeként 
a lakossági üzletág felépítésében, koordinálásában dolgozom.  A munka 
mellett a családi méhészetünkben vagyok a méhek szolgálatában a fele-
ségem, gyerekeim segítségével, támogatásával.
 Családom református. Édesapám haláláig aktív tagja volt a ti-
szacsécsei református gyülekezetnek, presbiter volt, nyugdíjas pedagó-
gus édesanyám jelenleg is presbiter a kicsiny gyülekezetben. Egy test-
véröcsém van, aki a szatmári egyházmegyében református lelkészként 
szolgál. 
 Feleségemet, Szmolár Viktóriát a főiskolán ismertem meg, ő is 
hittanár – történelem szakon végzett, jelenleg is hittant tanít a város is-
koláiban, emellett vasárnaponként a gyerekistentiszteleteken szolgál. 18 
éve vagyunk házasok, két gyerekkel áldott meg minket a jó Atyánk: Lász-
ló Ábel 17 évesen a Kossuth Lajos Evangélikus Gimnázium, Kamilla 13 
éves pedig a Jókai Mór Református Általános Iskola tanulója. 
 A Bibliával, a hittel, Jézussal, Istennel az általános iskola felső ta-
gozatában ismerkedtem meg. A hitéletem a főiskolai tanulmányaim alatt 
indult el igazán. Fontos számomra a Biblia útmutatása, az egyházi közös-
ség, a vasárnapi istentiszteletek, és az ezekhez köthető szolgálat.  
 Szívesen vettem és veszek részt a családommal a gyülekezet éle-
tében, vállalok szolgálatot. Örülök, hogy a tagja lehetek ennek a gyüleke-
zetnek, ahol sok barátot, testvért szereztem.



Leskó György

 1969. december 22-én születtem 
Kemecsén. Édesanyámmal élek és gondoskodom 
a nagyhalászi keresztanyukámról.

 Nyíregyházán nőttem fel és a tanulmánya-
imat is itt végeztem. Kitanult szakmáim az autó-
szerelő és a szakács. Jelenleg a Sóstói Szivárvány 

Idősek Otthonában dolgozom mint szakács.

 Sóstóhegyről beköltözve 10 éves koromtól tartozom a Nyíregyhá-
za-Városi Református Egyházközséghez. Fekete Károly esperes úr idejé-
ben kezdtem el járni a szombatonként megtartott ifjúsági órákra, majd itt 
is konfirmáltam.

 Jó pár éve vagyok már tagja a presbitériumnak, ezalatt mindig 
lelkiismeretesen elláttam mindazt, amit a szolgálatban vállaltam. A jövő-
ben szeretném még szorgalmasabban és pontosabban ellátni e szolgá-
latot Isten kegyelméből.



Lukács József

 A Bács-Kiskun megyei Kiskunmajsán szü-
lettem 1979-ben. Gyermekkoromat Jászszent-
lászlón töltöttem, ahol erős jász kötődés alakult ki 
bennem. Római katolikusként kereszteltek meg, 
s hitemet az Istentől áldott felkészítő foglalkozá-
sok alatt találtam meg. Ministránsként már ekkor 
részt vállaltam a helyi gyülekezet életében.
Feleségemmel, Nagy Mártával Szegeden, az egye-
temi évek alatt ismerkedtem meg. Az ő hívására 
kezdtem református istentiszteletekre járni. Innen 
egy hosszú utazás kezdődött. A munkát követve több városban, gyüle-
kezetben megfordultunk. Eközben református kötődésem folyamatosan 
erősödött.
 2007-ben kötöttünk házasságot, melyet három gyermekkel áldott 
meg Isten: Levente 2009-ben, Lilla Izabella 2013-ban, Máté Lehel 2020-
ban született. Mindketten régészek vagyunk: feleségemmel a Magyar 
Nemzeti Múzeum Nemzeti Régészeti Intézetében dolgozunk, én, mint a 
Kelet-Magyarországi csoport vezetője tevékenykedem.
 A Nyíregyháza-Városi Református Egyházközséghez 2014-ben 
csatlakoztunk. Ismeretlenként léptük át a templom küszöbét és isme-
rősként üdvözölt mindenki. Rövid idő alatt lelki otthonunkká vált a gyü-
lekezet. Legkisebb gyermekünk keresztelőjére is már itt került sor, aki 
jelenleg a Református Óvodába jár. A nagyobb gyermekek a gyülekezeti 
alkalmak, gyermekistentiszteletek rendszeres résztvevői, tanulmányai-
kat a Jókai Mór Református Általános Iskolában végzik. 
 Hosszú évek alatt a Teremtő megérlelte bennem az elhatározást, 
2019-ben felnőttként konfirmáltam. Ezzel, úgy érzem, hazaérkeztem. 
 Életünk rengeteg ajándékáért, áldásáért mindig hála tölt el.
 Bár tudom, hogy „megfizetni” nem lehet a kegyelemért, a Teremtő 
szeretetéért, a vágy mégis ott munkált mindig bennem. Ezért is ért meg-
tiszteltetésként, hogy 2021-ben az időközi presbiterválasztáskor pótp-
resbiteri megbízatást kaptam. Nagy öröm, és az Úr rendkívüli kegyelme, 
hogy ezen szolgálat folytatására ismét elhívást kaphattam.
 A jövőben szeretnék Isten áldásával még inkább részt vállalni a 
gyülekezet munkájában, hiszen „Erős szabadítót támasztott nekünk …, 
hogy … félelem nélkül szolgáljunk neki, szentségben és igazságban Ő 
előtte életünk minden napján.” (Lukács 1,69.74–75)



Magyari Zoltán

 1974-ben születtem Debrecenben. Refor-
mátus családban születtem. Édesanyám nyugdíj-
ba vonulása előtt pénzüggyel és könyveléssel fog-
lalkozott, édesapám pedig műszaki tervezéssel. 
Nővérem biológus, palinologus (növényi pollen 
analízissel foglalkozik).
 Debreceni Agrártudományi Egyetemen vé-
geztem élelmiszermérnökként 1998-ban. 25 éves 
eddigi pályafutásom alatt nagy cégeknél dolgoz-

hattam (Mars, Nestlé, Pöttyös Túró Rudi). Egyetemi években kezdtük 
feleségemmel Magyariné Rádi Judittal és barátainkkal nehéz helyzetű 
gyerekekkel foglalkozni kézműves játszóház formájában. Ezt a tevékeny-
ségünket 2000-től a Debrecen-Széchényi Kerti Református Gyülekezet 
fogadta be. Ez a közösség lett aztán fiatal felnőtt korunk biztos bázisa és 
elhívásunk a nehéz sorsú gyerekekkel való törődésben megmaradt a mai 
napig.  Négy gyermekünk van. 2005-től Nyíregyházán élünk, itt a Városi 
Református Gyülekezet lett új lelki otthonunk és közösségünk. 
 Mind a négy gyermekünk a Jókai Mór Református Általános Isko-
lában tanult és konfirmált (legkisebb itt tanul jelenleg is). Legnagyobb 
gyermekünk Mátyás, a Debreceni Orvostudományi Egyetem 4. éves hall-
gatója. Borbála lányunk Budapesti Corvinus Egyetemen szociológia sza-
kán végzett, már dolgozik. Gergő szintén a Budapesti Corvinus Egyetem 
gazdálkodás és menedzsment szakos 2. éves hallgatója. Csanád pedig 
harmadik osztályos a Jókaiban. Feleségem a Lippai János Mezőgazdasá-
gi Technikum és Szakképző Iskolában tanít, a gyülekezetben pedig bese-
gít vasárnaponként a 3-4. osztályos gyermek istentiszteleteken.
 2022-ben az időközi gyülekezeti választást követően azt a meg-
tisztelő lehetőséget kaptam, hogy szolgálhassak mint pótpresbiter. Ez a 
szolgálat sok örömöt hozott és hoz nekem, melyet szívesen folytatnék - 
amennyiben a gyülekezet ezt a bizalmat ismét megszavazza.  
 „Isten... gyújtott világosságot szívünkbe, hogy felragyogjon előt-
tünk Isten dicsőségének ismerete.” (2Korinthus 4,6)”- ez az ige kísér 
bennünket. Véleményem szerint ezen a földön a legnagyobb felelősség 
keresztyénnek lenni – próbálunk hát Jézus Krisztus útján járni botladozó 
lépteinkkel.



Makay Gábor

 1970-ben születtem Baktalórántházán, de 
Nyíregyházán nőttem fel pedagógus családban. 
Édesanyám a Zrínyi Ilona Gimnáziumból ment 
nyugdíjba. Édesapám 2012-ben hunyt el. Ő a Bes-
senyei György Tanárképző Főiskola Technika Tan-
székén oktatott nyugdíjig, mely tantárgy rám is 
nagy hatással volt.
 Két testvérem van. A húgom, Strasbourg-
ban él, és projektvezető építészként dolgozik, az 
öcsém belsőépítész. 
 A 2. sz. Gyakorló Általános Iskolában tanultam, majd a Zrínyi Ilona 
Gimnáziumban érettségiztem. A BME Villamosmérnöki Karán végeztem.
 Műegyetemi tankörtársaim révén jutottam el az első istentiszte-
letre. Tőlük kaptam Károli fordítású Bibliámat, melyet a mai napig na-
ponta olvasok. Később hívtak dr.Pálhegyi Ferenc előadásaira is a Teoló-
giára. Az egyik előadás után mondtam igent teljes életemre nézve Jézus 
Krisztus hívására, majd a Budapest-Pasaréti Református Gyülekezetben 
konfirmáltam. Fekete Karcsi bácsi idejében látogattam el először a Nyír-
egyháza-Városi Református Gyülekezetbe, ahonnan egy teológus vitt el a 
vencsellői csendesnapra, ahol bemutattak későbbi feleségemnek, Ficsor 
Juditnak.
 Polgári szolgálatomat, az Evangéliumot Minden Otthonba (EMO) 
Alapítványnál tölthettem, majd egy családi kisvállalkozásnál helyezked-
tem el mérnök-üzletkötőként, ahol most is műszaki vezető vagyok.
 Ebben a gyülekezetben kötöttünk házasságot 1989-ben, melyet 
Isten 7 gyermekkel áldott meg. Klára jelenleg a Budapest-Pasaréti Re-
formátus Gyülekezet kántora és munka mellett a BME Villamosmérnöki 
Karát végzi. Andrea férjhez ment. Ádám a BME Villamosmérnöki Karán 
tanul. Ikertestvére, Rebeka a Nyíregyházi Egyetem mezőgazdasági mér-
nök szakos hallgatója. Ferenc és Virág a Nyíregyházi Egyetem Eötvös 
Gyakorló Gimnáziumában, míg Lenke a Kodály Zoltán Általános Iskolá-
ban tanul. Feleségem gyülekezetünk hitoktatója. Jegygyűrűnkbe vésve 
a következő igehely található: „Az Úr hadakozik ti érettetek; ti pedig vesz-
teg legyetek.” (II.Mózes 14,14)
 Fontosnak tartom a kisközösségek szerepét, melyek megalapoz-
zák a nagy gyülekezeti közösséget. Istentől kérem az erőt, és vezetést a 
presbiteri szolgálatokhoz is, és azért imádkozom, hogy az Ő áldása le-
gyen minden gyülekezeti alkalmunkon.



Nagy Gábor

 1979-ben születtem Nyíregyházán. Itt jár-
tam általános iskolába, majd itt is érettségiztem. 
Az Egészségügyi Főiskolán ügyvitelszervező, és né-
hány évvel később Debrecenben a műszaki karon 
építőmérnök végzettséget szereztem. Ezt követő-
en 16 évig egy építőipari laboratóriumban voltam 
egységvezető, jelenleg a Magyar Máltai Szeretet-

szolgálatnál dolgozom műszaki koordinátorként.
 Feleségemet, Nagyné Madai Évát, aki védőnőként dolgozik, itt 
Nyíregyházán ismertem meg, és húsz éve, 2003-ban kötöttünk házas-
ságot. Isten a családunkat két gyermekkel áldotta meg. Dóra lányunk a 
Nyíregyházi Kölcsey Ferenc Gimnázium, Gábor fiunk pedig a Bánki Donát 
Műszaki Technikum tanulója.
 Házasságunk elején az orosi református gyülekezetben Fehér 
János prédikációiból sokat tanulhattunk, egyre jobban megismerhettük 
Istenünk igéjét. Majd 2014-től a Nyíregyháza-Városi Református Egyház-
község tagjai lettünk, ahol mindannyian mind felnőttek, mind gyermekek 
megtaláltuk, megmutatták a nekünk szóló alkalmakat.
 2017 decemberében felnőttként tettem konfirmációs fogadalmat 
a gyülekezetben, mely lelki formálódásom egyik jelentős állomása.
 Hiszem, hogy Isten vezet tovább ezen az úton: „Én, az Úr, vagyok 
a te Istened, arra tanítalak, ami a javadra válik, azon az úton vezetlek, 
amelyen járnod kell.” (Ézsaiás 48,17)
 A vasárnapi istentiszteletek fontos részét képezik a családunk 
napjainak. Feltöltődést, iránymutatást, célt adnak az elkövetkezőkhöz és 
reménység szerint az örökkévalóhoz.



Nagy János

 1972-ben születtem Erdélyben, Dísznajó 
községben. Református családban nevelkedtem, 
keresztelésem és konfirmálásom is a szülőfalum-
ban történt.
 1988-ban a 10. osztály után a nagy népke-
veredés elől a szebb jövő reményében egyedül, a 
családot hátrahagyva az anyaországba menekül-

tem. Nyíregyházára kerülve és itt letelepedve szakmunkásképző majd 
esti szakközépiskola után idővel két mesterlevet szereztem.
 A nejemmel 1997-ben házasságot kötöttünk Isten színe elött. 
Három gyermekkel áldott meg minket az Úr: Bencével, aki a Debreceni 
Egyetem angol-biológia szakos hallgatója, Gergővel, aki autista és állan-
dó felügyeletet igényel, amit feleségem lát el, és Boglárkával, aki a Krúdy 
Gyula Gimnáziumban érettségizet, jelenleg a Semmelweis Egyetem Fog-
orvostudományi Karának hallgatója.
 2001-ben építőipari vállalkozó lettem, majd 2013-ban alapított 
Kft-vel családi házak generál kivitelezését végzem. A jövő generáció 
szakmunkás tanulóit is igyekszem nevelni megvilágítva a szakma forté-
lyait illetve feltárni előttük Isten fontosságát az életünkben.
 Azért imádkozom, hogy Péterhez hasonlóan a szemünket a Meg-
váltó Jézuson tudjuk tartani, és ha az élet hullámai elsodornak, és süllye-
désre kényszerítenek akkor is tudjuk, hogy Jézus Krisztus keze, és szere-
tete mindig felemel, meggyógyít és életet ad.
 Alázattal kérem az Isten áldását ahhoz, hogy a gyülekezet életét 
segítsem, és adjon bölcsességet, hogy az Ő igéjét minél több embernek 
átadjam.



Nagy Miklós

 1954-ben születtem Ibrány községben. 
Református szüleim földműveléssel foglalkoztak. 
Gyermekként legtöbbször édesanyámmal látogat-
tam az istentiszteleteket. 1968 április 7-én tettem 
fogadalmat Isten és a gyülekezet előtt.
 Érettségit Nyíregyházán a Vasvári Pál Gim-
náziumban tettem, majd katonai szolgálat után a 
Bessenyei György Tanárképző Főiskolán szerez-
tem oklevelet előbb matematika-ének-zene sza-

kon, majd később számítástechnika szakon. Berkeszen és Sóstóhegyen 
tanítottam, majd dolgoztam Nyíregyházán a Váci Mihály Megyei és Városi 
Művelődési Központban. 1992. januárjától 2018. márciusáig, nyugdíja-
zásomig a Debreceni Egyetem Egészségügyi Karának tanulmányi osztály-
vezetője voltam.
 Feleségem pedagógus végzettséggel rendelkezik, vele főiskolai 
tanulmányaim alatt ismerkedtem meg, 45 éve élünk házasságban. Két 
leánygyermekünk született. Orsolya programozó matematikus és egész-
ségügyi ügyvitelszervező oklevéllel rendelkezik. Bernadett gyógytornász-
ként végzett, két leánygyermeke született, akik a nagyszülők végtelen 
szeretetét élvezik.
 A 2000-es évek elején szólított meg az Úr, azóta vagyok rendsze-
res résztvevője a Nyíregyháza-Városi Református Egyházközség istentisz-
teleteinek. Az egyházközség presbitériumának 2006 óta vagyok tagja, 
néhány évig megbízott gondnokként is szolgáltam. Az istentiszteletek 
látogatásán túl egyéb egyházközségi alkalmakon is rendszeresen részt 
veszek. Lelkemnek felüdülés a bibliai tárgyú zeneművek hallgatása, kó-
rusművek előadásának magam is sokszor részese voltam. Hitbéli gyara-
podásomat egyebek mellett a férfi bibliaórák ismeretekben, magyaráza-
tokban gazdag alkalmai segítik. 
 Isten segítségét kérem szolgálatom folytatásához.
 „Mindeddig megsegített minket az Úr.” (1Sámuel 7,12)



Nyeste Ferenc

 1969-ben születettem Mezőkövesden. Itt 
nevelkedtem szüleimmel, öcsémmel, és apai nagy-
szüleimmel. Putnokon érettségiztem. Ezt követően 
a Nyíregyházi Mezőgazdasági Főiskolán 1990-ben 
vettem át Mezőgazdasági Gépészmérnök diplomá-
mat. Nevelőtanári diplomát 1996-ban szereztem, 
majd a BME-n közoktatásvezető szakirányú szak-
vizsgát tettem. A sorkatonai szolgálatot követően 
1991-ben Baktalórántházán a Vay Ádám Középis-
kolában tanárként helyezkedtem el. 2001-ben az iskola, 2009-től a város 
műszaki vezetője lettem. Dolgoztam a baktalórántházi KLIK-nél, majd a 
Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Kórházak és Egyetemi Oktatókórházban 
2 éven át. Jelenleg a Sóstói Szivárvány Idősek Otthona dolgozójaként 
a Nyíregyháza-Városi Református Egyházközség és intézményei műszaki 
ügyeit koordinálom. Nyíregyházán élek feleségemmel.
 Feleségem Bodnár Zsuzsanna, általános iskolai tanár, református 
hitoktató, a Jókai Mór Református Általános Iskola tanára. Vasárnapon-
ként a gyermekistentiszteleteken vezet csoportot.
 1992-ben kötöttünk házasságot, amit Isten 3 leánnyal áldott 
meg. Zsuzsanna gyógyszerész, Zsófia HR tanácsadó, Sára a KRE BTK 
Néderlandisztika szakán végzett. Mindhárom gyermekünk házas.
 1994-ben tettem konfirmációi fogadalmat. 2000-ben Ramocsa-
házán választottak meg először presbiterré. 2011-2014 között a Nyírségi 
Református Egyházmegye presbiteri főjegyzői tisztét tölthettem be, 2015 
óta vagyok a Nyírségi Református Egyházmegye főgondnoka, a Tiszántúli 
Református Egyházkerület Tanácsának és Közgyűlésének, a Magyaror-
szági Református Egyház Zsinatának rendes tagja. 2021 óta szolgálom 
a közegyházat a Zsinat számvizsgálójaként. Hitéletemet felnőtt korom 
óta gyakorlom. Lelki formálódásom, megerősödésem Ramocsaházán 
zajlott, és hiszem, hogy még mindig zajlik. Vallom, hogy ezt a folyamatot 
támogatja a gyülekezetben való lét és a személyes hitélet, a rendszeres 
bibliaolvasás és imádság. A Nyíregyháza-Városi Gyülekezet presbitere-
ként szervezem a gyülekezet audio-vizuális csoportjának munkáját, tag-
ja vagyok a gyülekezet műszaki- és gazdasági bizottságainak. Szívesen 
veszek részt az istentiszteleteken túl a gyülekezet egyéb alkalmain, tevé-
kenyen támogatom a Református Cursillo és a Hejcei Angolnyelvű Bibliai 
Tábor szolgálatát.



Papp Zoltán

 1968-ban születtem Nyíregyházán, itt ne-
velkedtem dolgos polgári családban, szüleim álla-
mi vállalatoknál dolgoztak. Az akkori politikai hely-
zet a kereszténységet nem igazán tolerálta, ennek 
ellenére itt kereszteltek meg, illetve később konfir-
máltam a nyíregyházi gyülekezetben. Egy húgom 
van, aki jelenleg református hittant tanít a város 
iskoláiban. Az általános iskolai tanulmányaimat a 

4-es iskolában - jelenleg az evangélikus - végeztem, majd a 110-es ipari 
iskolában vízműgépész szakmát tanultam, Budapesten vasút és hídépítő 
karbantartó képesítést szereztem, érettségiztem, technikumot végeztem, 
majd pedig felsőfokú vasútépítő lettem. Ezt követően a Nyíregyházi Főis-
kolán, andragógia felnőttképzés szervező szakon diplomáztam. 1991-től 
a MÁV-nál dolgozom Nyíregyházán.

 Feleségem, Kovács Szilvia Demecserben nevelkedett, a reformá-
tus egyházközség tagjaként konfirmált, ma a MÁV-nál teljesít szolgálatot. 
1994-ben házasodtunk össze, Nyíregyházán élünk és dolgozunk, tagjai 
vagyunk az egyházközségnek. Isten áldásával két gyermekünk született. 
Kitti és Zoltán. Mindketten a Jókai Mór Református Általános Iskola tanu-
lói voltak, kisgyermekkoruk óta aktív tagjai a gyülekezetnek.

 A gyülekezet életében igyekszünk minél többet részt venni, a va-
sárnapi istentiszteletek lelki feltöltődést jelentenek számomra. Hitbe-
li megerősödésemhez nagyban hozzájárult a református Cursillon való 
részvételem.

 Istentől kérem az erőt, kitartást az előttem álló feladatok elvégzé-
séhez, iránymutatását a helyes út követéséhez.



Simon Tamás

 1978-ban születtem Vásárosnaményban, 
ahol az általános iskolai és gimnáziumi tanulmá-
nyaimat is végeztem. Az érettségi után a Miskolci 
Egyetem hallgatója lettem, ahol 2001-ben közgaz-
dász diplomát szereztem. Ezt követően kezdtem 
Nyíregyházán dolgozni. Feleségemmel, aki a Jó-
kai Mór Református Általános Iskola pedagógusa, 
2006-ban kötöttünk házasságot. Közös életünket 
Nyíregyházán letelepedve kezdtük el. Hitem szerint vallom, hogy a Jóisten 
őt rendelte mellém, és őt használta, hogy gyökeres változásokat hozzon 
a lelki életemben. Vele kezdtem látogatni a vasárnapi istentiszteleteket, 
melyek során formálódott és erősödött a hitbizonyosságom.

 Felnőttként tettem konfirmációs fogadalmat a Nyíregyházi-Városi 
Gyülekezetben. Életem meghatározó állomása volt, amikor a gyülekezet-
ben eltöltött 10 évet követően a gyülekezet teljes jogú tagjaként először 
élhettem az úrvacsorával.

 Isten kegyelméből 3 gyermekünk született: Noémi, Janka és Ta-
más. A mindennapi életünk, a gyermekeink nevelése és a munkavégzé-
sünk során is a keresztyén értékek jelentik a fundamentumot.
Gyermekeink is rendszeres látogatói a korosztályuknak megfelelő gyüle-
kezeti alkalmaknak.

 Megtiszteltetés számomra, hogy presbiteri jelölést kaptam gyüle-
kezetünk tagjaitól, amire megválasztásom esetén szolgálatként tekintek, 
az alábbi igét szem előtt tartva:

„Mindenre van erőm a Krisztusban, aki megerősít engem.” Fil 4,13



Szabó Zoltán

 1955-ben születtem Kék községben. Itt is 
nevelkedtem, itt töltöttem a gyermekkoromat szü-
leimmel és testvéremmel. Családunk egésze re-
formátus, apai nagyapám a gyülekezet gondnoka 
is volt, így magától értetődő volt, hogy a gyüleke-
zetben konfirmáltam. Egy bátyám van, aki ma is a 
szülőfalunkban él, Ő már nyugdíjas, aktív éveiben 
műszerészként dolgozott.
 Az általános iskolát Kéken végeztem el, 

majd Nyíregyházán a Vásárhelyi Pál Építőipari és Vízügyi Szakközépisko-
lában érettségiztem. Ezt követően a Debreceni Ybl Miklós Építőipari és 
Műszaki Főiskola magasépítő szakján folytattam tanulmányaimat, ahol 
építész diplomát szereztem.
 1983-ban kötöttem házasságot feleségemmel, Szőllősi Gizellával, 
akivel boldog házasságban élek. Munkahelyeimet a tanult szakmámnak 
megfelelően választottam, így voltam technikus, műszaki ellenőr, építés-
vezető, ágazat vezető, magántervező, majd a rendszerváltást követően 
családi vállalkozást hoztunk létre, építőipari kivitelezéssel foglalkozunk, 
jelenleg is ezt a vállalkozást vezetem, Istennek hála, most már idősebb 
fiam aktív segítségével.
 Házasságunkat Isten két fiúgyermekkel ajándékozta meg, Gergely 
építő mérnök, műszaki menedzser, aki statikus tervező mérnökként dol-
gozik a családi vállalkozásunkban. Dávid pénzügyi matematikus, aki Ang-
liában doktori címet szerzett. Londoni munkája során, meghívást kapott 
a Corvinus Egyetemre, ahol oktatás mellett kutatási feladatokat is végez 
tanszékvezetőként.
 Hitemet a felnőtté válást követően is megtartottam, de gyereke-
ink születését követőn váltam a gyülekezet aktív, később élő hitű tagjá-
vá. Ebben nagy szerepe volt édesanyámnak, akitől megtapasztalhattam 
a töretlen hitet. Így vált számomra is fontossá, hogy a napokat igeolva-
sással, imádkozással kezdjem és zárjam, az elcsendesedések mellett. 
Hitbéli erősödésemet az istentiszteleteken való részvétel, a bibliaórák 
rendszeres alkalmai is segítik. Zavaros világunkban az alábbi ige segít 
az eligazodásban: „Ne félj, mert én veled vagyok…megerősítelek…segíte-
lek…támogatlak.” (Ézsaiás 41,10)



Szász Győző

 1985-ben születtem Szatmárnémetiben. 
Szüleim a könnyeb boldogulás reményében dön-
töttek az anyaországba költözésünk mellett 1990-
ben. Egy nővérem van. Mindkettőnket református-
nak kereszteltek és ezt a vallást gyakorolja azóta is 
az egész család, annak ellenére, hogy édesapám 
eredetileg római katolikus. Bár vannak Szatmár-
ról emlékképeim, de Nyíregyháza az otthonom. Itt 
konfirmáltam a városi gyülekezetben 1999-ben. A 
Benczúr Gyula Általános Iskolában végeztem alapfokú tanulmányaimat, 
ezt követően a Bánki Donát Műszaki Középiskolába jártam 2003-ig. Fel-
sőfokú tanulmányaimat Székesfehérváron végeztem a Nyugat-Magyaror-
szági Egyetem Geoinformatikai Karán, itt földmérő és földrendező mér-
nöki diplomát szereztem.
 Szakmámat azóta is gyakorlom. Néhány évnyi ingázás után, a 
Nyíregyházi Földhivatalban dolgoztam 10 évet. Ez idő alatt Isten áldásá-
ból megismerkedtem feleségemmel, Elek Ágnessel, akivel 2017 áprilisá-
ban kötöttünk házasságot. Azóta már teljes családként veszünk részt a 
Nyíregyháza-Városi Gyülekezet alkalmain. Házasságunkat Urunk három 
gyermekkel áldotta meg. Benedek 2018-ban, Dávid 2019-ben, Domon-
kos pedig 2020-ban született.
 A gyülekezetnek igyekszem aktív részese és szolgálója is lenni. 
Minden lehetőséget megragadva részt veszek az alkalmakon. A vasár-
napi istentiszteletek számomra felüdülést, feltöltekezést és személyes 
találkozást jelentenek Istennel az Ő igéjén keresztül. Vágyakozással me-
gyek a férfi bibliaórára, reggeli áhítatokra is. Egész évben nagy várako-
zással gondolok az augusztusi többnemzedékes táborunkra.
 Hitéletemet gyermekkorom óta gyakorlom, bár lelki megerősödé-
sem, élő kapcsolatom kialakulása a mi Urunkkal, a 2015-ös évben tör-
tént, mikor teljes életemre nézve igent mondtam Jézus Krisztus hívására. 
Hogy ez a kapcsolat valóban élő lehessen, naponta személyes csendes-
séget tartok, bibliaolvasással, imádkozással, és igyekszem testvéri kap-
csolatot ápolni a gyülekezet tagjaival. 
 Az ige, ami nagyon sokat adott nekem: „Alázzátok meg magatokat 
az Úr előtt és felmagasztal titeket.” (Jakab 4,10) 



Szenti Tibor

 1974-ben Budapesten születtem. 1980-
ban, amikor 6 éves voltam, költöztünk Nyíregyhá-
zára édesanyámmal és testvéremmel. Édesanyám 
egyedül nevelt fel engem és bátyámat. Iskoláimat 
Nyíregyházán végeztem, felnőtt fejjel érettségiz-
tem a Bánki Donát Középiskolában, vendéglátó 
ipari üzletvezető, pénzügy- számvitel ügyintézői, 
mérlegképes könyvelői képesítést szereztem és 
2023-ban vettem át a Nyíregyházi Egyetemen 

alapfokú közgazdász diplomámat. 1998 óta a családi vállalkozásban 
üzemeltetett bőrdíszműüzlet vezetőjeként dolgozom Nyíregyházán, vala-
mint saját vállalkozást üzemeltetek. Nagy megtiszteltetésnek éltem meg, 
amikor 2022-ben Dr. Kovács Ferenc Nyíregyháza MJV polgármestere fel-
kért, hogy önkormányzati képviselőként szolgáljam szeretett városomat.
 Feleségem, Bosnyák Zsuzsanna közgazdász, szociális mene-
dzser, a Kálvineum Idősek Otthona intézményvezetője. 1998-ban kötött 
házasságunkat Isten két gyermekkel áldotta meg. Tibor az ELTE mester-
szakos hallgatója, Lídia lányunk az NKE hallgatója.
 1996 tavaszán keresztelkedtem és konfirmáltam a Nyíregyhá-
za-Városi Református Egyházközségben, melynek azóta is aktív tagja 
vagyok családommal együtt. Gyülekezetemet 2000. január 1. óta pres-
biterként szolgálom, melynek során két cikluson keresztül missziói és di-
akóniai bizottsági elnöki feladatokat is elláttam. Tagja vagyok a Nyírségi 
Református Egyházmegye Tanácsának valamint a Tiszántúli Református 
Egyházkerület Közgyűlésének. 1999 óta tagja vagyok a Nemzetközi Ge-
deon Társaság országunkban működő szervezetének. 
 Lehetőségeimhez mérten igyekszem minden alkalmon részt ven-
ni a gyülekezet életében. Különösen közel áll hozzám a konfirmandusok 
között végzett szolgálat, de a férfi bibliaórák is a lelki feltöltődés páratlan 
élményével szolgálnak.
 Hitéletemet megtérésem óta naponta megélem, Isten üzenetét 
mindennap keresem Igéjében feleségemmel együtt. Életem meghatáro-
zó vezérfonala a konfirmációm alkalmával áldásként kapott ige: „Az igaz 
ember a hitből él, és ha meghátrál, nem gyönyörködik benne a lelkem. 
De mi nem vagyunk a meghátrálás emberei, hogy elvesszünk, hanem a 
hitéi, hogy életet nyerjünk.” (Zsid 10,38-39)



Szigetvári Balázs

 1978-ban születtem Miskolcon. Tanulmá-
nyaimat szülővárosomban végeztem, az általános 
iskola elvégzése után a Baross Gábor Közlekedési 
és Postaforgalmi Szakközép Iskolában szereztem 
gépjárműüzemi technikusi végzettséget.

 Vállalkozóként dolgozok, textilnyomtatás-
sal és dekorációval foglalkozok.

 2005-ben alapítottam családot, feleségem dr. Kozma Ildikó jo-
gász, gyülekezetünk kántora.

 Három gyermekkel ajándékozott meg bennünket az Úristen. Leg-
idősebb gyermekünk Iván az Evangélikus Kossuth Lajos Gimnázium ta-
nulója. Eszter és Zita lányaink a Jókai Mór Református Általános Iskola 
tanulói. Feleségemmel naponként hálát adunk az Úrnak, hogy mi az Ő 
teremtő munkájának eszközei, szülők lehetünk.

 Kisgyermekként ismertem meg Istent, nagymamám hitelesen 
elém élt keresztény életén keresztül.

 2005-től vagyok aktív tagja a nyíregyházi gyülekezetnek, amióta 
feleségem megkezdte kántori szolgálatát ezen a helyen. Hét éven keresz-
tül végeztem az épületgondnoki feladatokat, jelenleg Istent presbiterként 
szolgálom tovább, és ezt a jövőben is szeretném hűséggel folytatni.

 „Az Úr az én pásztorom nem szűkölködöm, füves legelőkön nyug-
tat engem…” Vallom ennek az igének igazságát az én életemre nézve 
is. Jézus vezetését, terelgetését, pásztorként való gondoskodását napon-
ként megtapasztalom. 

 Életem hátralévő részére is azt kérem az ének szavaival, hogy ve-
zessen engem továbbra is utain, s Ő maga legyen az út, mert számomra 
az út, az igazság és az élet Krisztus.



Tamás Csaba

 1980. április 16-án születtem Fehérgyar-
maton. Gyermekkoromat egy határszéli kis falu-
ban, Botpaládon töltöttem. Szerető családban nőt-
tem fel, anyai nagyszüleim is velünk éltek. Mindkét 
nagyapám és édesapám is református presbiterek 
voltak, a családunk minden tagja aktív gyülekezeti 
életet élt. Botpaládon konfirmáltam és az alsó ta-
gozatot is itt végeztem el, ötödik osztályos korom-
tól Fehérgyarmatra jártam iskolába. Nyíregyházán 
érettségiztem a Kölcsey Ferenc Gimnáziumban 

1998-ban. Az akkori Kossuth Lajos Tudományegyetemre (ma Debrece-
ni Egyetem) nyertem felvételt, majd a Nyíregyházi Főiskolán szereztem 
tanári diplomámat. Gyermekkorom óta pedagógusnak készültem, 2005-
től dolgozom hivatásomban, nevelőtanárként kezdtem, jelenleg Isten 
kegyelméből a Nyíregyházi Arany János Gimnázium, Általános Iskola és 
Kollégium Szőlőskerti Angol Kéttannyelvű Tagintézményének tagintéz-
mény-vezetője vagyok.
2007-ben házasodtunk össze feleségemmel, Filep Hajnalkával, aki kis-
gyermeknevelőként dolgozik egy bölcsődében. Isten két gyermekkel ál-
dotta meg házasságunkat. Mindketten a Jókai Mór Református Általános 
Iskola tanulói. Benedek nyolcadik évfolyamos, míg kisebbik fiunk, Ákos 
ötödikes.
 Apai nagyapám erős hite, Krisztushoz tartozása már kezdetektől 
nagy hatást gyakorolt rám. Később is éreztem Isten gondviselését életem 
minden pillanatában, családi közösségünkben, munkámban, formálódá-
som és próbáim alatt is vezet az ige, Isten életemet formáló kegyelméről: 
„Vajon nem bánhatok-e én is úgy veled, Izráel háza, mint ez a fazekas? 
– így szól az Úr. Hiszen olyanok vagytok a kezemben, Izráel háza, mint az 
agyag a fazekas kezében.” Jeremiás 18,6.
 Lelki épülésem és megerősödésem sarokköve a naponkénti 
csendesség. Nyíregyházára kerülésünk után lettünk a Nyíregyháza-Váro-
si Református Egyházközség tagjai, kezdetben pótpresbiterként, jelenleg 
presbiterként már több mint 10 éve is szolgálom Istent. Vasárnaponként 
főképp az esti istentiszteleteken szolgálok, de munkaidőmtől függően 
igyekszem részt venni a gyülekezet egyéb alkalmain is és jó kapcsolatot 
ápolok a gyülekezet tagjaival. 
 Isten áldását kérem gyülekezeteinkre, szolgálatainkra és az egy-
házközség tagjainak életére, illetve presbiteri szolgálatunkra!



Telepóczki Miklós

 1948-ban születtem Nyírturán, ott nevel-
kedtem. Debrecenben érettségiztem az Építőipa-
ri Technikumban. Ezt követően a Szabolcs-Szat-
már-Bereg Megyei Tervezőirodán helyezkedtem 
el, majd két év sorkatonai szolgálat következett. A 
Debreceni Építőipari Műszaki Főiskolán szereztem 
építészmérnöki diplomát. További munkahelyeim: 
KEMÉV (Tervező Irodavezető), Újfehértó Város Pol-
gármesteri Hivatal (építésügyi osztályvezető, főta-
nácsos). 2009-ben jöttem nyugdíjba.
 Feleségem Farkas Márta szintén nyugdíjas építész, néhai Farkas 
Miklós nagykállói református lelkész lánya.  Aktívan részt vesz a váro-
si közéletben,az egyházközségünk delegáltjaként a Nyíregyháza MJV 
Idősügyi Tanácsának titkára. 
 1971-ben kötöttünk házasságot. Két gyermekünk van. Zoltán 
repülőgépész mérnök. Debrecenben él családjával, felesége óvodape-
dagógus a Református Kollégium Óvodájában. Három leánygyermekük 
van, valamennyien a református gimnáziumba jártak, közülük kettő már 
egyetemi hallgató. A család a Debreceni Nagytemplomi gyülekezet tagja. 
Zoltán presbiteri tisztségre kapott jelölést. Márta lányunk újságíró, pe-
dagógus hitoktató, korábban az MRE Zsinatának kommunikációs mun-
katársa volt. Jelenleg a Budapesti Szenczi Molnár Albert Református Is-
kolában tanít, és a Budapest-Pestszentimrei Református Egyházközség 
presbitere a XVIII. kerületben.  Férje villamosmérnök, két gyermekük a 
SZMR iskola tanulói.
 Hitéletemet házasságkötésem után kezdtem gyakorolni. Reformá-
tus lelkészcsaládba kerülve nagy hatással volt rám apósom és felesége, 
Szondy Katalin személyisége, megismert életútjuk, valamint feleségem 
minden időben megtartott és gyakorolt hitvallása. 
 A vasárnapi istentiszteleteken feleségemmel rendszeresen részt 
veszünk, a kapott igei eligazítások a mindennapokra lelki, szellemi fel-
töltést jelentenek. A napi igét olvassuk és a reggeli áhítatot online hall-
gatjuk. A Magyar Református Egyház egyetemes és aktuális kérdéseinek 
megoldásait a szívünkön viseljük (például: SDG konferenciák, Szárszó, 
Református Világtalálkozók). Meggyőződésem, hogy napjainkban rendkí-
vül nagy szükség van a keresztyén hit megvallására, megtartására, és a 
gyülekezetek lelki megerősítésére.
 2017-től kezdetben pót-, majd presbiterként szolgálok a gyüleke-
zetben és tagja vagyok az építési és műszaki bizottságnak. Isten segítsé-
gével továbbra is vállalom a szolgálatot.



Tóth Sándor

 1966. március 18-án születtem Kárpátal-
ján, Ungvár melletti Szürte községben, református, 
pedagógus családban.  Egy testvérbátyám van, aki 
református lelkész.  A középiskolát szülőfalumban 
végeztem el.  Az iskola befejezése után autósze-
relőnek tanultam Donyeckben, melyet követően 
autószerelőként dolgoztam Ungváron.  A katonai 
szolgálat letöltése után levelező tagozaton elvé-

geztem az Ungvári Állami Egyetem matematika szakát.  Magyarországra 
a szebb jövő reményében költöztünk át szüleimmel. Ez év januárjától a 
Sóstói Szivárvány Idősek Otthonában dolgozom, ahol örömmel és testvé-
ri szeretetben végezhetem el mindennapi feladataimat.
 Felnőttként keresztelkedtem meg és tettem fogadalmat 1993-
ban, Tiszalökön. Örök hálaadással vagyok Uramnak, hogy megváltott 
gyermeke lehetek. 1993-ban kötöttem Isten előtt házasságot Ádám Otíli-
ával, aki szintén református.  Házasságunkat az Úr két gyermekkel áldot-
ta meg. Gábor fiunk ez éven kötött Isten előtt házasságot. Eszter lányunk 
ez évben konfirmált gyülekezetünkben, és most a Nyíregyházi Evangé-
likus Kossuth Lajos Gimnázium tanulója. Családommal együtt gyüleke-
zetünk tagjai vagyunk. Egyházközségünkben presbiterként szolgálok. Az 
istentiszteleteken kívül nagyon szeretem a férfi bibliaórákat, ahol testvé-
ri közösségben beszélhetünk Isten igéjéről (minden férfi testvéremnek 
szívbéli szeretettel ajánlom ezt az alkalmat).  
 Hitéletemet naponta gyakorlom igeolvasással, imádkozással. 
Szeretett igém a Bibliából: „Boldogok, akik nem látnak és hisznek”  (Já-
nos 20, 29) Ezt a hitbéli boldogságot kívánom minden testvéremnek. 
Köszönöm a gyülekezet eddig is megtisztelő szeretetét, bizalmát és 
imádságaikat.



Varga Levente

 1976-ban születtem a partiumi Margittán, 
magyar szülők elsőszülött gyermekeként. Itt nőt-
tem fel fiútestvéremmel és szüleimmel. Általános 
iskolai tanulmányaimat a helyi magyar nyelvű ál-
talános iskolában végeztem, majd a helyi Kőola-
jipari Líceumban érettségiztem matematika-fizika 
szakon. Testvérem és a családja mai napig a szülői 
házban lakik, édesapámat és édesanyámat 2007-
ben és 2011-ben temettük el.
 1995-ben kerültem át egyedül Debrecenbe, hátrahagyva a csa-
ládi házat és szülővárosom biztonságos közegét. Itt a Beregszászi Ipari 
Szakközépiskola és Szakmunkás Képző Intézetben szereztem autósze-
relői, gépjárműtechnikusi és számítástechnikai műszerész végzettséget.
 Főiskolai tanulmányaimat Nyíregyházán kezdtem el gazdálkodási 
szakon 2002-ben. 2005-től 2009-ig a Budapesti Corvinus Egyetemen ta-
nultam.
 2000-ben kezdtem el dolgozni gépjármű-értékesítőként. 2005 
óta a bankszférában tevékenykedem, először lakossági tanácsadóként, 
majd fiókvezetőként. Jelenleg egy magyar tulajdonú pénzintézetben töl-
tök be megyei vezetői tisztséget.
 Feleségemmel, Dr. Bosnyák Ildikóval 2004-ben kötöttünk házas-
ságot. Isten két gyermekkel áldotta meg házasságunkat: Lelle Dorottya  
15 éves, a Zrínyi Ilona Gimnázium, Keve Levente 11 éves, a Jókai Mór 
Református Általános Iskola tanulója;. Feleségem, a Nyíregyházi Egyetem 
oktatója 2002 óta.
 Házasságkötésünket követően kerültem a nyíregyházi belvárosi 
gyülekezetbe, tovább mélyítve azt a hitbizonyosságot, melyet gyermek-
ként kaptam és éltem meg egy olyan nehéz élethelyzetben, melyet a 
80-as és 90-es évek romániai viszonyai jelentettek.  Neveltetésem alap-
gondolata, Reményik Sándor ismert versének sora: „Ne hagyjátok a 
templomot, A templomot s az iskolát!” Napjaimat jelenleg is ez alapján 
élem, s ez alapján nevelem gyermekeimet arra tanítva, hogy vállalják hi-
tüket és magyarságukat.



Zsíros László

 1978-ban születtem Miskolcon. Feleségem 
Zsírosné dr. László Lívia, akivel 2007-ben kötöt-
tünk házasságot. 
 Ekkor költöztem Miskolcról Nyíregyházára 
és lettem a Nyíregyháza-Városi Református Gyüle-
kezet tagja és a gyülekezet alkalmainak rendsze-
res látogatója. 

 Három gyermekünk van: Réka a legidősebb, aki 15 éves, 10. osz-
tályos tanuló a Szent Imre Gimnáziumban, Lilla 12 éves, és a Jókai Mór 
Református Általános Iskola 7. osztályos tanulója. Laci a legkisebb, 8 
éves, és 3. osztályos szintén a Jókaiban.

 Végzettségemet tekintve okleveles vegyészmérnök vagyok, diplo-
mámat a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi Egyetemen szerez-
tem. Jelenleg a Partium70 Zrt-nél dolgozom helyettes igazgatóként.

 12 évvel ezelőtt lettem a gyülekezetnek pótpresbitere, majd ké-
sőbb presbitere. 

 Megválasztásom esetén hitem és legjobb tudásom szerint fogom 
szolgálni a gyülekezetet.



Dr. Dorka Antal

 Vásárosnaményban születtem, gyermeké-
veimet Nyírmadán töltöttem. Édesapám nagyon 
korán elhunyt, így édesanyám egyedül nevelt en-
gem és az öcsémet. Apai nagymamám buzgó re-
formátusként nevelésem során arra törekedett, 
hogy megismerjem Istent, a hitet. Példát mutatott 
naponkénti bibliaolvasásával, templomba járásá-
val, gyülekezeti munkájával. Neki is köszönhetően 
10 évesen református keresztségben részesül-
tem, majd a nyírmadai református gyülekezetben 
konfirmáltam. Annak az évnek júliusában református ifjúsági konferenci-
án vettem részt Vaján, mely nagy hatással volt a további életemre. Álta-
lános iskolai tanulmányaimat Nyírmadán végeztem, majd a Nyíregyházi 
Evangélikus Kossuth Lajos Gimnázium első egyházi évfolyamára jártam. 
Hitemet megalapozták a gimnáziumi hittanórákon, csendesnapokon és 
kollégiumi hittanórákon hallottak. Érettségit követően a Bibliámat és a 
herrnhuti gyülekezet padlizsán színű Útmutatóját Budapestre is magam-
mal vittem, ahol a Rendőrtiszti Főiskolán végeztem, majd Nyíregyházán 
kezdtem el dolgozni a tanult szakmámnak megfelelő közigazgatási terü-
leten. Munka mellett elvégeztem a Debreceni Egyetem Állam- és Jogtu-
dományi Karának jogász képzését, aztán eredményes jogi szakvizsgát is 
tettem.
 Feleségem Szöllősi Heléna Anna gyermek-és ifjúsági klinikai szak-
pszichológus, igazságügyi szakértő, akit középiskolás koromban ismer-
tem meg. Barátságunkból szerelem, majd házasságkötés lett. Kapcso-
latunkat két fiúgyermekkel áldotta meg a Teremtő. Nagyobbik fiunk a 
Krúdy Gyula Gimnázium, kisebbik a Kodály Zoltán Általános iskola tanu-
lója. Elsőszülöttünk a Nyíregyháza-Városi Református Egyházközségben 
konfirmált, mindketten rendszeres résztvevői a gyülekezeti alkalmaknak.
 Az Egyházközség templomi istentiszteleteit 2015 óta látogatom 
aktívabban. Feleségemmel több „Házasság hete” és gyülekezeti rendez-
vényen is részt vettem. Meghatározó volt számomra az, hogy 2023. feb-
ruár hónapban részt vehettem református cursillon Berekfürdőn, mely 
hitemben megerősített. Isten szeretet, Ő tesz képessé a szolgálatra. Sze-
retnék Istenhez közelebb kerülni, magamat és környezetemet is jobbá 
tenni. A gyülekezetben Testvéreket kaptam, akikkel szeretném együtt 
építeni Isten országát.
 „Amit tesztek, jó lélekkel végezzétek úgy, mint az Úrnak, és nem 
úgy, mint az embereknek,” (Kolossé 3:23). Soli Deo Gloria!



Hlatky Péter

 Nyíregyházán születtem 1984-ben, általá-
nos iskolai és gimnáziumi tanulmányaimat is itt 
végeztem az 1-es számú Gyakorló Iskolában és a 
Zrínyi Ilona Gimnáziumban. Egyetemi tanulmánya-
imat Miskolcon közgazdászként és anyagmérnök-
ként, majd Nyíregyházán közgazdászként folytat-
tam.
 Jelenleg egy autóipari gyártócég beszerzési 
vezetője vagyok.

 Feleségemmel, Egyed Zsuzsannával jó eséllyel akár óvodás ko-
runk óta ismerhetjük egymást a közös családi barátoknak köszönhető-
en, ám erről emlékeink homályosak, így bizonyítható ismeretségünk tiné-
dzserkorunkig nyúlik vissza. 2010-ben kötöttünk házasságot, amit az Úr 
öt gyermekkel áldott meg: Luca 12 éves, Julcsi 10 éves, Nimród 8 éves, 
Andris 6 éves, Réka 3 éves. Mivel öt gyermek nevelése és ellátása em-
bert próbáló feladat, a feleségem jelenleg is főállású anyaként tevékeny-
kedik. Mindnyájan aktív gyülekezeti életet élünk.
 Hitéletemet nagyszüleimnek köszönhetően kisgyermekként a 
nyíregyházi belvárosi gyülekezetben kezdtem, ahová hosszabb szünet 
után 2018-ban tértem vissza egy családi tragédiával kapcsolatos válasz-
keresésem közepette. Itt azonnal testvéri szeretet és lelkipásztori útmu-
tatás fogadott, ami nagyban segített visszatalálnom Istenhez. Olyannyira, 
hogy 2019-ben konfirmáltam és azóta is aktív résztvevője vagyok a gyüle-
kezeti kiscsoportos alkalmaknak is, és valódi testvéri kapcsolatok kezdik 
átszőni egész családom életét.
 Hitem szerint életmódbeli példamutatással és rendszeres bizony-
ságtétellel mindennap szolgálhatunk. E megtisztelő felkérés elfogadásá-
val lehetőségem nyílik pótpresbiterként szolgálatom további kiterjeszté-
sére.

 „Ha csapással sújtja is az Úr Egyiptomot, de meg is gyógyítja. 
Megtérnek az Úrhoz, ő pedig meghallgatja és meggyógyítja őket.” (Ézsa-
iás 19, 22)



Klincsik Attila

 Gyermekéveimet Törökszentmiklóson töl-
töttem. 2001-ben Miskolcon szereztem közgaz-
dász diplomát. Feleségemmel, Klincsikné Dr. Si-
mon Enikővel ugyanebben az évben kötöttünk 
házasságot, azóta Nyíregyházán élünk.
 Közös életünk kezdetén feleségem szülő-
falujában, Ramocsaházán voltunk a helyi reformá-
tus közösség tagjai.
 9 éve tartozunk a Nyíregyháza – Városi Református Egyházköz-
séghez.
 A gyülekezetben az audio-vizuális munkacsoport tagjaként az 
istentiszteleti alkalmak hangosításában, közvetítésében, felvételében 
segédkezem, emellett 2022 tavasza óta pótpresbiterként is szolgálatot 
végzek.
 Feleségem az óvodás korosztályhoz tartozó gyerekek részére tart 
gyermekistentiszteleteket és a gyülekezetünk fenntartásában működő 
református óvodákat megalapításuk óta vezeti.
 Két gyermekünk van: Anna Budapesten a Corvinus Egyetem hall-
gatója, Míra a helyi Szent Imre Gimnáziumba jár. Mindketten aktív tagjai 
a gyülekezet ifjúsági közösségének.
 
 Életünk vezérigéje:
 „Ne félj mert megváltottalak, neveden szólítottalak, enyém vagy!
Ha vízen kelsz át, én veled vagyok, és ha folyókon, azok nem sodornak el.
Ha tűzben jársz, nem perzselődsz meg, a láng nem éget meg.”
(Ézsaiás, 43,1b-2)



Kozma Róbert

 Tősgyökeres nyíregyházi vagyok. A megye-
székhelyen születtem 1976-ban, családommal 
jelenleg is itt élek. Szüleim reformátusnak keresz-
telt, de hitüket nem gyakorló, azonban a vallási 
felekezetek iránt toleráns, jelenleg már nyugdíjas 
emberek. Gyermekkoromban nem részesültem 
a keresztségben, vallásos nevelést nem kaptam, 
de fáradozásuknak köszönhetően személyiségem 
erős alapokra épülhetett. 
 1994-ben érettségiztem, majd szereztem 

épületgépész technikusi képesítést a Széchényi István Ipari Szakközép-
iskolában. A közösség szolgálata és a rend iránti erős igényem miatt 
azonban más úton indultam el. A Szolnokon töltött sorkatonaság után, 
Miskolcon szereztem rendőri képesítést, majd 25 évvel ezelőtt szülővá-
rosomban kezdtem meg a máig is tartó hivatásos szolgálatomat. Humán 
érdeklődésemet táplálva, a volt Bessenyei György Tanárképző Főiskola 
levelező tagozatán szociálpedagógusi, illetve a Rendőrtiszti Főiskola bű-
nügyi szakán szereztem oklevelet. 
 Feleségem Kozmáné Dr. Farkas Judit, ideggyógyász és egészség-
biztosítási szakorvos, aki a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő elle-
nőrző-szakértő főorvosaként tevékenykedik. Életünket 2012-ben házas-
ságban kötöttük össze, ami 2013-ban Eszter lányom, 2016-ban Róbert 
fiam személyében termett gyümölcsöt. Jelenleg mindketten a Jókai Mór 
Református Általános Iskola tanulói. A református felekezetű és nagy-
kállói kötődésű nejem kezdeményezésére, gyermekeinket a Nagykállói 
Református Egyházközség templomában keresztelték meg. 
A Nyíregyháza-Városi Református Egyházközséggel való kapcsolatom 
2019-ben kezdődött, ekkor léptem át először a Kálvin téri templom kü-
szöbét. Ennek oka akkor a református iskola alapelvárásai voltak. A szü-
lői példamutatás jegyében jelentkeztem felnőtt konfirmációra, azonban 
a vasárnapi igehirdetéseken és a felkészítő foglalkozásokon megéreztem 
Isten szeretetét. 
 Felnőttként keresztelve és konfirmálva váltam a helyi közösség 
tagjává, ami után röviddel egy Berekfürdőn megtartott református Curs-
illo-n tettem le bűneimet és fogadtam el az Urat személyes megváltóm-
nak.  Az istentiszteletek, a gyülekezeti alkalmak, a közös imák a min-
dennapokban tovább erősítik az Úr iránti elköteleződésünket, amihez 
újabb táptalajt ad a pótpresbiteri szolgálat lehetősége. Az elhívásért há-
lás vagyok az Úrnak, egyben köszönettel tartozom a lelkészi és a presbi-
tériumi közösség tagjainak. 
 Személyes hitem és életem szempontjából meghatározó ige: 
„Mindenre van erőm Krisztusban, aki megerősít engem.” (Filippi 4,13)



Orosz Árpád

 1957. december 7-én születtem Vaján, itt 
jártam általános iskolába.
 Édesapám nehézgépkezelőként a MÁV-nál 
dolgozott, édesanyám a helyi termelő szövetkezet 
tagja volt, családunk mezőgazdasággal is foglalko-
zott.
 Családunk református, szüleim, nagyszüle-
im rendszeresen templomba jártak Vaján, én is ott 
konfirmáltam.
 Középiskolai tanulmányaimat a kazincbarcikai Vegyipari Szakkö-
zépiskolában végeztem. Érettségi után a Taurus Gumiipari Vállalat nyír-
egyházi gyárában helyezkedtem el (1989-től Michelin Csoport leányválla-
lata), ahol különböző pozíciókban dolgoztam műszakvezetőtől pénzügyi 
igazgatóig 2000. év végéig. 
 Munkavégzés mellett a Miskolci Egyetem levelező tagozatán sze-
reztem üzemgazdász diplomát 1992-ben.
 2001-től 2023. február végéig multinacionális vállalatoknál 
(Flextronics, E.ON, Hübner) dolgoztam vezető pozíciókban és a Hübner 
Hungary Kft-től mentem nyugdíjba 2022 végén.
 1984-ben megnősültem, feleségem Demeter Margit kereskedő, 
Ő is Vaján született és 1984-ben költöztünk Nyíregyházára. Két lányunk 
született. Emese közgazdászként végzett a Corvinus Egyetemen, tanács-
adó cégnél dolgozik és az első gyermeküket várják férjével december 
elejére. Anita biológusként végzett az ELTE-n, Phd tudományos fokozatot 
szerzett a SOTE-n és a Ricternél dolgozik gyógyszerfejlesztőként.
 Gyermekkoromtól hívő ember vagyok, rendszeresen járunk fele-
ségemmel templomba.
 Nagy megtiszteltetésnek tartom, hogy jelöltséget kaptam pótpres-
biteri tisztségre, melyet szeretnék lelkiismeretesen ellátni és ezen ke-
resztül a gyülekezetünket szolgálni.



Paczári András Csaba

 1958-ban születtem Vaján, és itt nőttem fel 
egy háromgyermekes református család középső 
gyermekeként. 
 Az általános iskola után Budapesten sze-
reztem villanyszerelői szakmát, majd Baktalóránt-
házán érettségiztem. Tanulmányaim befejezését 
követően visszaköltöztem szülőfalumba, ahol 
nyugdíjba vonulásomig éltem. 
 Nyugdíjazásom előtt a Vay Ádám Múzeum-

ban dolgoztam, emellett a családunk tulajdonában álló földeken gazdál-
kodtam. 
 1984-ben kötöttem házasságot Tarapcsák Ilonával, aki szintén a 
múzeumban dolgozott nyugdíjba vonulásáig. Két fiunk született, Dániel 
1985-ben és András 1989-ben. Dániel Nyíregyházán él családjával és a 
megyei kórházban dolgozik műszermérnökként. András Debrecenben él 
feleségével, és a kerekestelepi gyülekezetben szolgál beosztott lelkész-
ként.
 Családommal a vajai református gyülekezet tagjai voltunk, amely-
ben presbiterként, majd később főgondnokként szolgáltam. Emellett 
mindig örömmel vettem részt a gyülekezet énekkarának próbáin és szol-
gálatain is. 
 Szeretettel gondolok vissza a Vaján eltöltött évtizedekre, a sok 
ismerősre és barátra, akik körbevettek a gyülekezeti életben. Azonban 
az elmúlt időszak nemcsak a nyugdíj szempontjából hozott változást, ha-
nem abban is, hogy feleségemmel Nyíregyházára költöztünk. 
 Rendkívül fontosnak tartom, hogy hitéletemet továbbra is gyüle-
kezeti közösségben éljem, ezért csatlakoztam a Nyíregyháza-Városi Re-
formátus Egyházközséghez, amelyben tovább szeretném szolgálni Istent 
és felebarátaimat. 
 Meghatározó ige számomra, hogy „az aratnivaló sok, de a mun-
kás kevés, kérjétek tehát az aratás Urát, hogy küldjön munkásokat az 
aratásába.” (Máté 9,37-38). 
 Ennek fényében szeretném szolgálni a gyülekezetet erőmhöz 
mérten Isten kegyelméből pótpresbiterként is, ha a gyülekezet tagjaitól 
bizalmat kapok.



Palicz István

 1993. április 1-jén születtem a dunántúli 
Móron. Két testvérem van, egy lány és egy fiú. 
 2014-ben szereztem szakképesítést előbb 
mint emelőgépkezelő (kivéve targonca) szakmai-
rányban, majd építő-és anyagmozgató gép kezelő-
je (targoncavezető) szakmairányban. Jelenleg az 
Európai Üzleti Gimnáziumban tanulok és targon-
cavezetőként dolgozom a Hübner-H. Kft-nél.

 Különösen rögös út vezetett engem idáig. Nem voltam mindig hívő 
ember. Az életem során sok kaland és tapasztalat formálta a személyisé-
gemet. Hosszú ideig súlyos függőségekkel küzdöttem, melyek mind lelki-
leg, mind fizikailag megterhelőek voltak az életemre nézve. A depresszió 
és a magány fájdalmai állandó kísérőim voltak ezen az úton.
 Azonban 2018 novemberében valami csodálatos dolog történt 
velem: az Úr megszólított. Az Ő hívó szava elérte a szívemet, és ebben a 
pillanatban én is elkezdtem aktívabban keresni az igazságot és a hitet az 
életemben.
 Mindössze egy hónapra rá, 2018 decemberében, úgy éreztem, 
hogy eljött az idő, hogy megerősítsem a hitemet. Ekkor döntöttem úgy, 
hogy a keresztyén közösség részévé válok. Felnőttként elvégeztem a 
konfirmációt, és megkeresztelkedtem. Ez az esemény mérföldkő volt az 
életemben, és azóta is büszkén vállalom ezt a döntésemet.
 Azóta aktív tagja vagyok a gyülekezetünknek, és minden nap 
örömmel állok az Úr szolgálatában. A hit és az Isteni irányítás az éle-
tem középpontjába került, és minden nap tanulok és növekszem ezen az 
úton.
 A vasárnapi istentiszteletek látogatása mellett a gyülekezetben 
működő fiatal felnőttek bibliakörének alkalmain is rendszeresen részt 
veszek. Isten igéje és a közösség megtartó ereje sok erőt ad a hétközna-
pokra is. Szolgálatomat az audio-vizuális csoportban találtam meg, így 
már évek óta közreműködöm a templomi alkalmak hangosításában, köz-
vetítésében.
 Szívből kívánom, hogy az Úr fénye kísérje a gyülekezetünk tagja-
inak életét, és hogy az ő kegyelme segítsen mindenkinek megtalálni az 
igazságot és a békét az életben, ahogyan megtaláltam én is.



Révész László

 1984-ben születtem Kisvárdán. Szüleim-
mel és az anyai nagyszüleimmel szoros együtt-
élésben éltünk, a Kisvárda közelében lévő Tisza-
bezdéd településen, 3 éves koromig, majd azt 
követően költöztünk el Nyíregyházára. Van egy 5 
évvel fiatalabb öcsém, aki Budapesten él.
Családom református, anyai nagyapám a mező-
gazdaságban dolgozott, haláláig aktív tagja, pres-
bitere volt a Tiszabezdédi Református Egyházköz-
ségnek.

 Jómagam Nyíregyházán konfirmáltam 1998-ban, azóta is szemé-
lyes kötődésem van a gyülekezethez.
 Középiskolai tanulmányaimat Nyíregyházán a Westsik Vilmos 
Szakközépiskolában végeztem, informatika szakon. Érettségi után rend-
szerinformatikai képesítést szereztem. Ezt követően 2005-ben felvételt 
nyertem a Miskolci Rendészeti Szakgimnáziumban és 2007-től a rendőr-
ség hivatásos állományú tagja lettem Nyíregyházán. 2016-ban a Nemzeti 
Közszolgálati Egyetem Rendészettudományi Karán szereztem felsőfokú 
szakképesítést. 
 2020-ig a rendőrség hivatásos állományában dolgoztam rendőr-
tisztként, jelenleg Isten kegyelméből a Nyíregyháza Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatal, Hatósági Főosztályán teljesítek szolgálatot a Köz-
terület–felügyeleten.
 Isten áldásából Nyíregyházán ismerhettem meg feleségemet, Ré-
vész Andreát, akivel 2020 augusztusában kötöttünk házasságot és ne-
veljük együtt kislányunkat.
 A gyülekezetnek igyekszem aktív tagja és szolgálója is lenni. 
 Hitéletemet gyermekkorom óta gyakorlom, bár lelki megerősödé-
sem, élő kapcsolatom kialakulása a mi Urunkkal, a 2020-as évben tör-
tént, mikor teljes életemre nézve igent mondtam Jézus Krisztus hívására. 
Teljesen átformálta a gondolkodásomat és az egész életemet. Azóta mi-
nőségi változás állt be az életem minden területén.
 Hogy ez a kapcsolat valóban élő lehessen, naponta személyes 
csendességet tartok, bibliaolvasással, imádkozással, és igyekszem test-
véri kapcsolatot ápolni az embertársaimmal. 
Számtalan igét felsorolhatnék ami nagyon sokat adott nekem. Soraimat 
viszont a következő igével zárom és Isten kegyelmét és áldását kívánom 
mindnyájunk életére: „Azt pedig tudjuk, hogy akik Istent szeretik, azok-
nak minden javukra szolgál...’’ (Róma 8,28)
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